
AlgemeneAfdelingsvergadering der
JongeDemocraten Leiden-Haaglanden

Datum: 6 december 2022

Tijd: 20:00-22:00
Locatie:DeWaag, Delft

Technisch Voorzitter: Floris van der Valk
Stem- enNotulencommissie:Nadia Zreik & Tim van Beusekom

Agenda
19.45-20.00 Inloop

20.00-20.05 Installatie TV en SNC, vaststellen agenda en notulen AAV 6 september

20.05-20.20 Bestuursverantwoording

20.20-20.35 Amendementen op de begroting

21.35-21.50 Verkiezing Algemeen Secretaris

20.50-21.05 Voordracht begroting 2023

21.05-21.15 Pauze

21.15-21.30 ARwijzigingen

21.30-21.55 Politiekemoties

21.55-22.00 Afsluiting, decharge voorzitter en SNC

22.00-... Borrel

Opening AAV (20:10)

Installatie Technisch Voorzitter

Per acclamatie Ingestemd: Floris van der Valk

Installatie Stem- enNotulencommissie

Per acclamatie Ingestemd:Nadia Zreik & Tim van Beusekom

Vaststellen agenda

Per acclamatie Ingestemd

Motie vanOrde:
Max J:Verzoek tot verkiezing van nieuwe Algemeen Afdelingssecretaris na de behandeling

van de begroting.

Technisch Voorzitter:Wordt opgenomen in de agenda

Vaststellen notulen AAV 6 september 2022

Per acclamatie Ingestemd
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Bestuursverantwoording (20:15)

MaxV:

Drie maanden geleden is bestuur Verdegaal ingehamerd. Er zijn mooie activiteiten

georganiseerd. Voor de interne provinciale staten verkiezingen hebbenwe 8 JD’ers

ondersteund. Op de lijst van de Provinciale Staten staan nu 9 JD’ers. De begroting is gemaakt

door het bestuur. Daarnaast hebbenwij een start gemaakt met de commissie politiek en

internationaal; de commissie politiek is nu bezig met het schrijven vanmoties en

amendementen. Er is geprobeerd om een aantal media statements temaken, maar tot op

heden is dit nog niet goed gelukt. Het besturen gaat ons goed af met zes bestuursleden. De

sfeer en samenwerking is goed. Kortom: Het gaat uitstekendmet het bestuur!

Vragen

Q (Hester): Hoe ziet het vervolg van de Provinciale Statenverkiezingen er uit?

A (Max V):We gaan kandidaten op de lijst steunen. Er is nog geen concreet plan voor de echte

Provinciale Statenverkiezingen verkiezingen.

Q (Maarten): Schrijft de politieke commissie moties voor het wintercongres?

A (Max V): De commissie schrijft moties en amendementen, maar niet zo zeer voor het

wintercongres.

Q (Maarten): Is er in de toekomst ruimte om het succes van de interne Provinciale

Statenverkiezingen ook te laten doorslaan naar de waterschappen?

Q (Max V):Wat bedoel je precies met de interne verkiezingen?

A (Maarten): Om ander soort type JD’ers te activeren om in de politiek te gaan.

A (Max V): Over een tijdsperspectief van vier jaar is dit in JD-jaren een vrij groot perspectief

om hier nu toezeggingen op te kunnen geven.Wat wij wel zullen doen is dit binnenkort

bespreken op een bestuursvergadering.

Q (Pim): Is de afdeling bezig om een JD’er in de eerste kamer te stationeren?

A (Max V): Voor deze vraag verwijs ik je graag door naar het LB. Over eventuele geruchten kan

ik geen uitspraak doen namens de afdeling.

Motie vanOrde (Niels): Ter verduidelijking de afkorting: “LB” staat voor Landelijk Bestuur.
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Amendementen op de begroting (20:30)

AMBEG01–Geef het geld uit aan de leden

Indiener: Maak het toegankelijk voor leden om inspraak te hebben op

financiën. Een deel zal gefinancierd worden vanuit landelijk en

een deel vanuit de afdeling.Wewillen ook niet teveel geld

overhouden.

Voor Neutraal Tegen

Goed om te kijken hoewe

de begroting op kunnen

maken.

Wat is een

samenwerkingsactiviteit en

hoewordt het uitgegeven?

Indiener: Samenwerkingsactiviteiten zijn dingen die je met andere

afdelingen of PJO’s doet. Voorbeeld: we hadden laatst

progressief lullenmet andere PJO’s.

Stemming: Unaniem aangenomen

AMBEG02 –Geef het geld uit aan de leden 2

Indiener: Als dit er doorheen komt kunnenwij jullie zometeen een gratis

drankje aanbieden.

Voor Neutraal Tegen

Is deze financiering niet heel

snel op?

Mag dit ook frisdrank zijn ter

vervanging van een borrel?

Stel ik stemmomenteel tegen,

krijg ik dan geen gratis drankje?

Indiener: Ja, frisdrank valt ook onder dit borrelbudget. Als het

amendement wordt aangenomen zullen de tegenstemmers

ook van deze regeling gebruik mogenmaken.

Volgensmij is er landelijk afgesproken dat je maar 10% van je

vaste afdracht mag besteden aan alcohol of eten. Dit geldt niet

voor een BBQ, omdat dit door projectsubsidie wordt

gefinancierd.
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Stemming: Unaniem aangenomen

AMBEG03 – Eenmooie foto op eenmooie afdelingspagina

Indiener: Er staanmomenteel verschillende foto’s op de

afdelingswebsite. Maar wij wil een goede uitstraling hebben

met gestructureerde foto’s.Wewillen dit structureel houden

voor de komende jaren, omdat het netjes staat op je website.

Voor Neutraal Tegen

Indiener:

Stemming: Voor: 13 Tegen: 1
Aangenomen
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Verkiezing Algemeen Secretaris (20:45)
Max J: Een aantal maanden geleden ben ik verkozen als internationaal secretaris. Gezien geen

algemeen secretaris was verkozen ben ik aangesteld als interim-algemeen secretaris. Omdat

dit een kerntaak van de afdeling is wil ik mij inzetten om naast de internationale taken ook de

taken van algemeen secretaris te blijven doen. Het enige wat verandert, is dat ik ook

algemeen-secretaris zal gaan heten, maar ik blijft dezelfde taken uitvoeren als voorheen.

Vragen

Q (Niels) :Wat is je favoriete artikel in het afdelingsreglement?

A (Max J): Het gedeelte over de interim bestuursleden.

Q (Maarten): Hoe gaat het bestuur er voor zorgen dat volgende bestuursjaar wel alle

kerntakenworden vervuld, en hoe is dit te combinerenmet de internationale portefeuille?

A (Max J):We hebben nu een goede pool aan leden in de internationale commissie. Hierdoor is

de commissie veel zelfstandiger, waardoor het goed te combineren is.

Kandidaat Totaal
uitgebrachte
stemmen

Voor Tegen Verkozen
(ja/nee)

Max Jongmans 15 15 0 Ja
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Presentatie begroting (20:50)
Inkomsten
Steffan: Er is minder afdracht vanuit landelijk dan vorig jaar. Er zal meer inkomsten komen uit

Projectsubsidies zoals:

- Verhoogd Twinning budget

- Verhoogd Zomeroffensief budget

Overige projectsubsidies zijn ook verhoogd. De Externe fondsen zijn gelijk gebleven. Er zijn

twee nieuwe posten voor de deelnemersbijdrage:

- Zomerbarbecue

- Kerstdiner

Uitgaven
Steffan: Er is in de algemene kosten een nieuwe post toegevoegd onder de naam ‘overige

bestuurskosten’.

Onder het activiteitenbudget is de introductieactiviteit geschrapt.

De gezelligheidsactiviteiten zijn verhoogd en de samenwerkingsactiviteiten zijn verlaagd, dit

zijn voornamelijk samenwerkingenmet andere politieke jongerenorganisaties. Er is ook een

nieuwe post toegevoegd genaamd ‘politieke activiteiten’. Dit geeft meer ruimte voor het

bestuurslid Politiek. Het bitterballenbierbudget is verhoogdmet €67,-

Daarnaast zijn er een aantal veranderingen doorgevoerd in de uitgaven voor evenementen.

Er zijn nieuwe posten voor de zomer BBQ enwinterevenement (kerstdiner) toegevoegd. De

posten bedankmoment en twinning zijn verhoogd. Het symposium is geschrapt van de

uitgaven.

Voor de uitgaven van promotie zijn ook een aantal veranderingen doorgevoerd.

Er is een nieuwe post voor acties aangemaakt. De posten campagne en online promotie zijn

verlaagd. Voor promotiemateriaal en het zomeroffensief is er meer geld begroot.

De post van scholingsactiviteiten is in het algeheel verlaagd.

Daarnaast zijn in de overige kosten en de onvoorzienbare kosten iets verlaagd.

Kasco
Kascommissie:

We zijn als kasco bij elkaar gekomen,Wij hebben geen gekke dingen geconstateerd. Er zijn wel

een aantal vragen gesteld en die zijn positief beantwoord: ons advies is daarom ook

goedkeuring

Vragen

Q (David): Het bestuursweekend is niet begroot?

A (Steffan):Wegens technische gebreken is die weggevallen op de powerpoint.
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Q (Maarten):Waar is dat maximale bedrag voor het bierbitterballenbudget op gebaseerd. Hoe

raakt dit met projectsubsidie?

A (Steffan): Dit is op landelijke basis vastgesteld. Er kan in bepaalde gevallen projectsubsidie

aangevraagdworden voor bijvoorbeeld een zomerbarbecue.

Stemmen van de begroting 2023

Unaniem aangenomen

Pauze (21:15)

ARwijzigingen (21:35)

AMAR01 – Louter voor de leden!

Indiener: Ik heb het afdelingsreglement doorgelezen en daar staat iets

over ereleden en leden staat van diensten. Ereleden hebben

recht op 100 gratis drankjes bij komende AAV’s. Gezien dit ook

zal gelden voor oud-leden die niet meer lid zijn van de JD

wordt dit een immense regeling om bij te houden.

Voor Neutraal Tegen

Het gaat voorbij aan de leuke

karakteriserendewaarde

van het lidmaatschap.

Een oud-lid komt niet snel bij

een AAV.Wemoeten ons

niet doodstaren op de regels.

Indiener: Ik begrijp de bezwaren; je bent voor altijd erelid. Stel dat je

maatschappelijke onverantwoorde zaken uitvoert blijft dit

persoon een erelid.

Stemming: Voor: 10 Tegen: 5
Aangenomen

AMAR02 – Jonge Bureaucraten
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Indiener: Ermoet volgens het HR eenweek lang een vacature open

staan voor een interim functie.

Voor Neutraal Tegen

Dit is niet zo slim geregeld;

ten tijde van deze regeling

was er nog geen

overdracht-AAV.Met dit

amendement wordt het

minder bureaucratisch, dus

beter.

Indiener:

Stemming: Unaniem aangenomen
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Politiekemoties (21:50)

PM01– It’s all about themoney

Indiener: Gelijk werkmoet ook gelijk lonen; dit moet ook verder

getrokkenworden naar leeftijd. Hetzelfde werkmoet het

zelfde beloondworden ongeacht de leeftijd. Pizza’s bezorgen

als zestienjarige zoumet dezelfde functies hetzelfdemoeten

lonen als een achttienjarige werknemer.

Voor Neutraal Tegen

Voor, een zestienjarige zou

hetzelfdemoeten

verdienen als een ouder

jarige.

Hoe verhoud zich tot de

gestelde eisen die je kan

stellen aan een

vijftienjarige zoals ‘s nachts

werken?

Is het minimumloon niet

ook gebaseerd om te kijken

of je kan rondkomen?

Daarnaast: vijftienjarigen

zijn niet financieel

verantwoordelijk.

Waarom zouden bedrijven dan

juist minderjarigen aannemen

ten aanzien van volwassenen?

Dit gaat te ver om door te

trekken in het minimumloon.

Dat het minimum jeugdloon

hogermoet ben ik het eens,

maar jongerenmoeten ook

nog naar school en je mag als

vijftienjarigeminder werken

en uitvoeren dan een

achttienjarige.

Indiener: Momenteel is er een schreeuwend tekort aan arbeidskrachten,

Het stoppenmet inhuren van jongeren zal niet gebeuren.

Mensen kunnenwel voor lagere lonenwerkenmaar dit wordt

dan een vraag en aanbod issue. Het is niet eerlijk om voor

hetzelfde werk verschillend te verdienen. In de wetgeving

moet dit goed geregeld worden.

Stemming: Voor: 11 Tegen: 3
Aangenomen

9



PM02–Gratis schoollunch

Indiener: Er zijn veel leerlingen die zonder lunch naar school komen,

vandaar dezemotie om gratis lunch aan te bieden aan primair

en voortgezet onderwijs

Voor Neutraal Tegen

Voor, in andere landen

werkt dit al. Het komt

leerprestaties en

kansengelijkheid ten

goede.

De koopkracht daalt.

Zonder lunch kunnen

leerlingen slechter

presteren.

Op de dansschool is dit ook

het geval.

Niemandmag buiten de

boot vallen. Hoewordt

bepaald wat een gezonde

lunch is?

Hoe kan je dit goed vorm

geven? Demeeste leerlingen

zullen naar de supermarkt

gaan. Er moet danwel gebruik

van gemaakt worden.

Indiener: Koopkracht mag niet een gezonde lunch in deweg staan. De

scholen kunnen dit niet zelfstandig faciliteren. Er is

ondersteuning nodig. Dit heb ik vernomen vanmijn

schooldirecteur waar ik een gesprekmee heb gehad over dit

onderwerp.

Stemming: Voor: 14 Tegen: 1
Aangenomen

PM03 – Straffen doe je samen
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Indiener: De afgelopen jaren zijn er in het strafrecht meer zaken berecht

via de enkelvoudige kamer (politierechter). Dit betekend een

maximum straf van een jaar. Het OMwil zaken af doen via de

enkelvoudige kamer. Er moetenmeer zaken afgedaanworden

in demeervoudige kamer.

Voor Neutraal Tegen

Hoe is dit te combineren

met de overbelasting van

de rechterlijkemacht?

Bureaucratische vraag:

niet kijkend naar hoeveel

rechters, maar zijn er wel

rechters?

Wat doenwe tegen de duur

van zaken in de enkelvoudige

kamer?

Indiener: Door artikel 286 is wat nu gebeurt onwettig. Ik pleit hier niet

voor een totale afschaffing van het politierecht.

Stemming: Aangenomen

PM04 –Migratiefrustratie

Indiener: Betere lonen en betere arbeidsomstandigheden.We hebben

onbenut arbeidspotentieel. Arbeidsmigratie is voornamelijk

voordelig voor bedrijven, maar de kosten liggen voornamelijk

bij de samenleving. Er is al druk op huisartsen, huizen &

onderwijs.

Voor Neutraal Tegen

Rechtse partijen gebruiken

dit als gereedschap, terwijl

de voorwaardenminder

worden. Zorg goed voor de

werknemers en dan zal er

minder polarisatie

ontstaan.

Wemoeten afstappen van

het Neo-liberalen denken.

De juiste lonen betalen is

de oplossing. Kijk maar

Hoe ziet de praktische

uitvoering van deze wetgeving

er uit?

Vallen de seizoenarbeiders ook

onder arbeidsmigranten?

Het is niet de enige

oplossing. Het moet een deel

zijn van de oplossingmaar

volledig afsluiten is niet de

goede oplossing.

Er zijn een aantal banen die

mensen liever niet willen

doen. Die banenmoetenwel

gevuld worden.
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naar de GGD, daar komen

mensenwel op af. Dus de

banen die zijn er en die

worden ookwel gevuld als

er goed betaald wordt.We

hebben geen tekort aan

banenmaar te veel

onnuttige banen.

Indiener: Wemoeten het vooral niet aansporen. Als er banen zijn die

Nederlanders niet willen doen danmoet de beloning beter

worden en niet mensen uit het buitenland laten komen die het

werk voor de lage prijs wel willen doen. Seizoensarbeiders

vallen hier dus ook onder.

Stemming: Voor: 9 Tegen: 4
Aangenomen

Vraag aan bestuur door jongste aanwezige lid
De vraag van het jongste aanwezige lid wordt niet genotuleerd.

Decharge en afsluiting (22:05)
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